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ČETRTNA SKUPNOST RUDNIK 
Pot k ribniku 20, 1000 Ljubljana 
Tel.: 428 03 45, faks: 427 33 07 
E-mail: mol.rudnik@siol.net

 
 
Številka:900-33/2009-2-15204 
V Ljubljani, dne 11.2.2009 
 
 

ZAPISNIK 
 
11. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana,  ki je bila v torek  10.2.2009 ob 17. uri  v 
prostorih Službe za lokalno samoupravo, MU, MOL, Pot k ribniku 20 v  Ljubljani. 
 
11. redno sejo  Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine 
Ljubljana,  sklical in vodil Robert Okorn, predsednik Četrtne skupnosti Rudnik,  Mestne občine  
Ljubljana. 
 
Na začetku je predsedujoči pozdravil prisotne in ugotovil, da je od 14 članov  sveta na seji navzočih  
11 članov, kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel  z delom. 
 
NAVZOČI  ČLANI SVETA:  Katarina Juvanc Šinkovec, Hermina Kastelic, Jože Kernc, Branko Nose, 
Robert Okorn, Vojko Perhavec, Metodij Rigler, Tomaž Škorjanc, mag. Andreja Troppan, Marjan-Jernej 
Virant,  Andreja Vrtačnik-Kremžar, Jože Zrnec 
 
ODSOTNI  ČLANI SVETA: Klemen Pirc, Gregor Verbinc 
 
OSTALI  NAVZOČI: Helena Židanek  - svetovalka III, SLS, MU, MOL, Ida Meglič - koordinatorka IV, 
SLS, MU, MOL. 
 
 
Predsedujoči je prebral  DNEVNI RED, kot so ga člani sveta prejeli s sklicem seje : 

1.) Pregled in potrditev zapisnika 10. redne seje, 6. izredne seje in 4. korespondenčne seje 
2.) Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik  
3.) Imenovanje predsednika Odbora za urbanizem, gospodarske javne službe, promet in   
      varstvo okolja 
4.) Obravnava dopolnjenega osnutka Odloka o podrobnem občinskem načrtu območja    
     Salezijanskega zavoda Rakovnik 
5.) Plan aktivnosti Sveta ČS Rudnik v letu 2009 
6.) Izvedbeni načrt  Finančnega načrta ČS Rudnik za leto 2009 
7.) Plan malih del za leto 2009 in 2010 
8.) Zaključno finančno poročilo za leto 2008 
9.) Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta Četrtne skupnosti Rudnik 
 
Ker dodatnih predlogov za dopolnitev oz. spremembo dnevnega reda ni bilo, je dal predsedujoči na 
glasovanje predlagani dnevni red. 

Pred glasovanjem o dnevnem redu se je seji pridružil Brane Nose.  
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12   PROTI:/ 
Dnevni red je bil  sprejet. 

mailto:mol.rudnik@siol.net
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AD 1 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA  10. REDNE SEJE, 6. IZREDNE SEJE IN 4. 
KORESPONDENČNE SEJE  ČS RUDNIK, MOL 

 
Člani sveta so gradivo prejeli s sklicem seje.  
 
A.)Pregled in potrditev zapisnika 10. redne seje; 
Predsedujoči je dal v razpravo zapisnik 10. redne seje. Člani  sveta niso imeli pripomb oz. dopolnitev.  
 
Predsedujoči je dal na glasovanje  PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/11: 
Zapisnik 10. redne seje Sveta ČS Rudnik  se sprejme.  
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 1/11 je bil sprejet. 
 
B.) Pregled in potrditev zapisnika 6. izredne seje; 
Predsedujoči je dal v razpravo zapisnik 6. izredne seje. Člani  sveta niso imeli pripomb oz. dopolnitev.  
 
Predsedujoči je dal na glasovanje  PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/11: 
Zapisnik 6. izredne seje Sveta ČS Rudnik  se sprejme.  
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 2/11 je bil sprejet. 
 
C.) Pregled in potrditev zapisnika 4. korespondenčne seje; 
Predsedujoči je dal v razpravo zapisnik 4. korespondenčne seje. Člani  sveta niso imeli pripomb oz. 
dopolnitev.  
 
Predsedujoči je dal na glasovanje  PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/11: 
Zapisnik 4. korespondenčne seje Sveta ČS Rudnik  se sprejme.  
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. Opredeljenih je bilo 11 članov sveta.  
ZA: 11 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 3/11 je bil sprejet. 

 
 
 

AD 2 
POROČILO O AKTIVNOSTIH ČS RUDNIK 

 
Predsednik Sveta ČS Rudnik je podal poročilo o: 

- ureditvi  Peruzzijeve ceste; 
- razgovoru predsednika sveta s podžupanom Janijem Möderndorferjem (dne 28.1.2009); 
- ureditvi ceste Ob dolenjski železnici (po poročilu podjetja PUZ, d.o.o.); 
- vzpostavitvi proge MPP v Črni vasi ter proge MPP do Hauptmanc; 
- sestanku s predstavniki OGDP (dne 12.12.2008), kjer so bile izpostavljeni najbolj pereče 

prometne težave;   
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- problematiki OŠ Oskarja Kovačiča. Katarina Juvanc Šinkovec je prisotne seznanila, da teče 
postopek za imenovanje nove ravnateljice šole;  

- težavah z objektom Ižanska cesta 305; 
- poteku projektu izgradnje kom. Infrastrukture v naselju Vinterca (po poročilu podjetja PUZ, 

d.o.o.); 
- poteku gradnje  komunalne infrastrukture v Dolinškovi ulici ( po poročilu podjetja PUZ, d.o.o.); 
- izvajanju  zimske službe v ČS Rudnik; 
- aktivnostih v zvezi s postavitvijo zabojnikov Humane za oblačila; 
 
Jože Kernc je prisotne seznanil s prodajo stare šole Barje ter aktivnostmi vezanimi na odkup 
zemljišča za objekt Ižanska cesta 305. 
 

Prisotni člani Sveta ČS Rudnik niso imeli pripomb na poročilo. 
 
 
 

AD 3 
IMENOVANJE PREDSEDNIKA ODBORA ZA URBANIZEM, GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE, 

PROMET IN VARSTVO OKOLJA 
 
 

 
Predsedujoči je prisotne opozoril, da na prejšnji seji  svet ni imenoval novega predsednika odbora  za 
urbanizem, gospodarske dejavnosti, promet in varstvo okolja.  
V nadaljevanju so člani sveta razpravljali o kandidatih za predsednika odbora ter oblikovali naslednji 
predlog:  
Za predsednika odbora se imenuje sedanji podpredsednik odbora Jože Zrnec. Na mesto 
podpredsednika odbora se imenuje Jožeta Kernca. 
 
Oba kandidata sta soglašala s predlagano funkcijo v odboru, zato je dal predsedujoči na glasovanje  
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/11:  
Svet ČS Rudnik za novega predsednika Odbora  za urbanizem, gospodarske dejavnosti, 
promet in varstvo okolja imenuje Jožeta Zrneca, za podpredsednika istega odbora pa Jožeta 
Kernca. 
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 4/11 je bil sprejet. 
 

 
AD 4 

OBRAVNAVA DOPOLNJENEGA OSNUTKA ODLOKA O PODROBNEM OBČINSKEM NAČRTU 
OBMOČJA SALEZIJANSKEGA ZAVODA RAKOVNIK 

 
Predsedujoči je povedal, da je od 7. januarja do 9. februarja v prostorih na sedežu ČS Rudnik 
potekala javna razgrnitev dopolnjenega osnutka Odloka o podrobnem občinskem načrtu (OPPN) 
območja Salezijanskega zavoda Rakovnik. Člani sveta so bili pred razgrnitvijo obveščeni po 
elektronski pošti.  
Ker  z območja, ki ga ureja omenjeni OPPN  pritekajo številne meteorne vode, ki že sedaj ogrožajo 
prvi sklop blokov Dolenjska cesta 45, omenjeni OPPN  pa ne predvideva rešitev, je dal predsedujoči 
na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 5/11, ki se glasi: 
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Svet Četrtne skupnosti Rudnik na dopolnjeni osnutek Odloka o podrobnem občinskem načrtu 
območja Salezijanskega zavoda Rakovnik podaja naslednje pripombe: 
Odlok naj se na podlagi strokovne študije dopolni z ustreznimi strokovno-tehničnimi rešitvami 
glede odvodnjavanja meteornih vod z območja urejanja. Meteorne vode naj se kanalizirajo 
ločeno od fekalnih vod.  
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. Opredeljenih je bilo 11 članov sveta.  
ZA: 11 članov     PROTI:/ 

 
Sklep št. 5/11 je bil sprejet. 

 
 

AD 5 
PLAN AKTIVNOSTI SVETA ČS RUDNIK V LETU 2009 

 
Predsedujoči je glede na aktivnosti preteklega leta ter  prispele predloge krajanov predlagal, da se kot 
aktivnosti (naloge) Sveta ČS Rudnik v letu 2009 določi: 

- izdajo treh številk glasila Rudniška Četrtinka 

- izvedbo prireditve »Srečanje krajanov ČS Rudnik 2009« 

- izvedbo ustvarjalnih delavnic skozi celo leto 

- ureditev otroških igrišč v četrtni skupnosti 

Člani so se z omenjenim strinjali, zato je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 
6/11, ki se glasi: 
Svet ČS Rudnik sprejema plan aktivnosti za leto 2009, kot sledi: 

- izdajo treh številk glasila Rudniška Četrtinka 
- izvedbo prireditve »Srečanje krajanov ČS Rudnik 2009« 
- izvedbo ustvarjalnih delavnic skozi celo leto 
- ureditev otroških igrišč v četrtni skupnosti 

 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12 članov     PROTI:/ 

 
Sklep št. 6/11 je bil sprejet. 
 

Člani sveta so se dogovorili, da plan aktivnosti dopolnijo na naslednji redni seji.  

 

AD 6 
IZVEDBENI NAČRT FINANČNEGA NAČRTA ČS RUDNIK ZA LETO 2009 

Pred pričetkom seje so člani sveta prejeli osnutek izvedbenega načrta ČS Rudnik za leto 2009.  
Ker naloge iz prejšnje točke  dnevnega reda še niso bile ovrednotene, je dal predsedujoči na 
glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 7/11: 
Svet ČS Rudnik sprejme delni izvedbeni načrt finančnega načrta ČS Rudnik za leto 2009.   
 



 5 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12 članov     PROTI:/ 

 
Sklep št. 7/11 je bil sprejet. 
 

 
AD 7 

PLAN MALIH DEL ZA LETO 2009 IN 2010 
 

Člani sveta so pregledali plan malih del za leto 2009 ter razpravljali o predlogih za leto 2010; 

1.  Zaščita spomenika  v križišču Orlove in Ižanske ceste pred parkiranimi avtomobili. Postaviti bi 
morali nekaj količkov ter verigo okrog spomenika. (dopis krajanov) 

2. Obnova spomenika Karolinski zemlji  ob mostu čez Ižico (predlog Kernc in Rigler) 

3. Predlog za postavitev količkov ob Dolenjski cesti 152-164 (dopis krajanov) 

4. Postavitev količkov ob dvorani Krim (e-pošta krajana-dodatna obrazložitev Katarina Juvanc 
Šinkovec)  

5. Košnja ob avtobusni postaji št. 27 »Livada« na Ižanski cesti (predlog Perhavec)  

6. Postavitev klopi ob PST na odseku v Golovcu (predlog Zrnec) 

 

Med razpravo je sejo zapustila mag. Andreja Troppan. 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 8/11: 
V plan za leto 2009 se doda košnja pri avtobusni postaji št. 27, ostali predlogi se dodatno 
preučijo (preveriti lastništvo zemljišča ter možnost izvedbe) in po potrebi planirajo v letu 2010.  
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. Opredeljenih je bilo 11 članov sveta.  
ZA: 11 članov     PROTI:/ 

 
Sklep št. 8/11 je bil sprejet. 
 

 

AD 8 
ZAKLJUČNO FINANČNO POROČILO ZA LETO 2008 

 
Člani sveta so  s sklicem seje prejeli predlog zaključnega finančnega poročila za leto 2009.  
Predsedujoči je dal poročilo v razpravo. Ker ni bilo pripomb oz. dopolnitev je  dal na glasovanje 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 9/11: 
Svet ČS Rudnik sprejme zaključno finančno poročilo za leto 2008.  
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. Opredeljenih je bilo 11 članov sveta.  
ZA: 11 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 9/11 je bil sprejet. 
 

 
 
 



 6 

AD 9 
VPRAŠANJA, POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI RUDNIK 

 
A.) Predlog Katarine Juvanc Šinkovec za nadzor nad parkiranimi avtomobili;  
 
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 10/11: 
Svet ČS Rudnik ugotavlja, da je na območju ČS Rudnik nekaj lokacij, kjer so vozila pogosto 
nepravilno parkirana. Svet predlaga, da Mestno redarstvo MOL, za preprečitev nepravilnega 
parkiranja, na območju ČS Rudnik vzpostavi primerne ukrepe.  
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. Opredeljenih je bilo 11 članov sveta.  
ZA: 11 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 10/11 je bil sprejet. 
 
 
B.) Predlog Jožeta Zrneca za ureditev vodotokov na območju ČS Rudnik: 
 
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 11/11:  
Pristojnim službam ponovno naslavljamo pobudo za ureditev vodotokov na območju ČS 
Rudnik.  
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. Opredeljenih je bilo 11 članov sveta.  
ZA: 11 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 11/11 je bil sprejet. 
 
 
S tem je bil dnevni red izčrpan, predsedujoči pa je sejo zaključil ob 19. uri.  
 
 
Zapisala: 
Helena Židanek              Predsednik Sveta ČS Rudnik  
                  Mestne občine Ljubljana 
            Robert Okorn 
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